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1.本院是政府依法设置的法定计量检定机构,工作职责为承担授权范围内的量值传递工作和向社会开展计
量校准技术服务工作。
Guangzhou Institute Of Measurement and Testing Techno1ogy (GIMTT) is a 1ega1 metro1ogica1
verification organization set up by government, which is responsib1e for quantity va1ue
dissemination within authorized scope, and to provide the pub1ic with metro1ogica1 and
ca1ibratiOn services.

2.本院的质量管理体系符合IsO/IEC17∞⒌zOOs标准的要求。
The qua1ity system of GIMTT is in accordance with IS0/IEC 17025∶ 2005.

3.本院出具的数据均可溯源到国家计量基准和sI单位标准。
A11 data issued by GIMTT are traceab1e to nati0na1 standards Of measurement and SI unit
standards,

4.本次校准所依据的技术文件是 :
Reference documents for the ca1ibration∶

JJG扭⒌⒛05       《光照度计检定规程》

5.本次校准所使用的计量标准是 :
Standards of measurement used in the ca1ibrati0n.

设备名称/型号 管理编号  证书号    有效日期  技术特征
Equ1pⅢent/Mode1 ser主 a1 No.  Certificate No Exp.date     Technica1 feature

发光强度标准灯 BDQ                    6145叫     ⒏ξ:::l:二 ;:黢  ::l:1:1:3    
一级或二级

发光强度标冫隹:灯 BDQ                  6145-8    :I晷
:::∶ :二 ::夸 :  ::∶:1:1:3   =益 骨;1=2 

或二级 ; 
阜
涯⒊: I/

发光强度标冫住灯 BDQ                  6145-0    :Iξ
:::∶ :1::营:  ::∶:I:1:3   =盖 骨:1马

级 I戈二杉及; 色涯⒊: rJ

6.依据JJF10s9.⒈⒛12《测量结果不确定度评定与表示》,本次校准中部分测量结果的不确定度为 :
The uncertainty of measurement results in accordance with JJF1059.1-2012∶

测量结果的扩展不确定度:σ d=1.8%, 庀=2

7.本次校准的地点与校准的环境条仵 :
Site of the ca1ibration and environment conditions during the ca1ibration∶

地点 :科学城实验室 温度 :210℃ 相对湿度 :50%
sitθ TeⅢperature       RH
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外观检查: 完好 ;

示值测量 :

标准值 (1x)

200
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仪器示值 (1x)

199
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[一级技术要求:±4.0%]
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所校项目结果符合 JJG2钙 2005中一级的要求 ;

相对误差=[(仪器示值一标准值)/标准值]× 10O0o。

——以下空白一

注 :1、 此结果只与被校准的项 目有关。

2、 未经本院书面批准,不得部分复制此证书。
3、 此证书无本院盖章无效。

Note∶ 1.The resu1ts re1ate on1y tO the items ca1ibrated.                      '
2.This certificate sha11 not be reproduced except in fu11,without the written apprOVal of

our 1nst1tute,

3.This certificate sha11 not be va1id without stamp of our institute.
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